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Abstract (en)
The station has an upper cradle (2) comprising a slide (2a) for alternatively mounting a border separation device and a full sheet receiving device. A
cam (24) is arranged in the path of a roll lever (23b) for opening pliers (23a) of a pliers bar (23) during mounting of the sheet receiving device. The
pliers are not opened for permitting the bar to evacuate the wastes after separation of the border while border separation device is mounted.

Abstract (fr)
Cette station de séparation des poses d'une presse a découper, comprend un berceau supérieur (2) pour un dispositif de séparation des poses
et des barres de pinces (23) pour le transport des feuilles en travail (4). Ce berceau supérieur (2) comporte des moyens (2a, 2b) pour le montage
amovible, alternativement d'un dispositif de séparation des poses et d'un dispositif de réception des feuilles pleines (1). Cette station comporte
encore au moins une came (24) pour l'ouverture des pinces (23a) desdites barres de pinces (23), montée de maniere amovible. <IMAGE>
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